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RADA MIASTA GRAJEWO
VII. Kadencja
2014 – 2018

PROTOKÓŁ NR 25/17 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  luty 2017 r.



Protokół Nr 25/17 z dnia  21 lutego 2017 roku

z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,

Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji  Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady

Miasta  Grajewo,  odbytego  w  dniu  21  lutego  2017  roku. Miejsce  posiedzenia   -  sala

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo). 

Posiedzeniu  przewodniczyła  –  Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji

Gospodarki  Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony  Środowiska  oraz  Prawa  i  Porządku

Publicznego   Rady Miasta Grajewo

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 14.10

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 20

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Cebeliński Tomasz

4. Chełmińska Scholastyka

5. Chiliński Ryszard

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

7. Dembiński Wiesław Janusz

8.  Fadrowski Zbigniew

9. Fidura Jerzy

10.Formejster Wojciech Szczepan



11.Grabowska Wioleta

12. Maleszewski Wojciech Dariusz

13. Mścichowski Andrzej

 14. Niewiarowski Andrzej

 15. Opara Anna

 16. Paszkowski Tomasz

 17.Podlaski Kazimierz

 18.Purwin Daniel

 19.Stefańska Monika

 20.Stuchła Marcin 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad:  

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.  Realizacja  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  i  systemu  pieczy  zastępczej  –

sprawozdanie za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+.

4.  Informacja  na  temat  komunalnych  lokali  użytkowych  (sprzedaż,  najem,  zaległości

czynszowe).

5. Ocena funkcjonowania i perspektywy rozwoju Centrum Integracji Społecznej.

6. Oferta sportowo-rekreacyjna dla mieszkańców miasta na rok 2017 w oparciu o wnioski

z działalności MOSiR w roku 2016.

7.  Zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  odprowadzanie  ścieków  realizowane  przez  Zakład

Wodociągów i  Kanalizacji  w zakresie rzeczowo-finansowym dotyczące wykonania 2016 r.

i zadań planowanych do wykonania w 2017 r. Ocena realizacji inwestycji liniowych w mieście



(wodociągi i kanalizacja).

8. Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2016 r. – budżet, kadra,

zamierzenia na 2017 rok.

9. Informacja o realizacji  w tym kosztach imprezy „Sylwester 2016”.

10.Oferta GCK dla dzieci,  młodzieży i  osób dorosłych. Harmonogram imprez,  planowane

projekty na 2017 rok. 

11.Sprawozdanie z działalności GCK za 2016 rok. 

12.Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2017 roku.

13.Analiza zaległości podatkowych za 2016 rok. 

14.Koncepcja działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na

lata 2014-2020. 

15.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia  zgody na zawarcie  kolejnych umów dzierżawy i  najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b)  przeprowadzenia  z  mieszkańcami  ulic:  M.  Buczka,  H.  Sawickiej  i  23-go  stycznia

w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych ulic; 

c)  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  klas  dotyczących  gimnazjów  do

nowego ustroju szkolnego;

d) określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz przyznania liczby

punktów  poszczególnym  kryteriom  obowiązującym  na  drugim  etapie  postępowania

rekrutacyjnego i  w postępowaniu uzupełniającym do przedszkoli  publicznych i  oddziałów

przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie miasta Grajewo;

e)określenia  kryteriów  obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  i  postępowaniu

uzupełniającym  do  klas  pierwszych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  miasto

Grajewo  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  oraz  określenia  dokumentów



niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów i przyznania poszczególnym kryteriom liczby

punktów; 

f) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i  zbiorowego odprowadzenia

ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 01.04.2017 r. do 31.03.2018 r.; 

g)  ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  udzielanej  Centrum  Integracji  Społecznej

w Grajewie w 2017 r.; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.

16.Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta.

17.Wolne wnioski i informacje. 

18.Zamknięcie posiedzenia. 

Ad 1/-  Otwarcie posiedzenia/.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

pana Andrzeja Niewiarowskiego -  Przewodniczącego Komisji  Gospodarki..…..RM.

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe

osoby. Stwierdził, że na stan 20 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie w posiedzeniu

bierze udział 18, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum).

Ad 2. /-   Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/  .

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Poprzez  odczytanie  przedstawił  ustalony  porządek  obrad  Komisji.  Następnie  odczytał

Wniosek  w sprawie rozszerzenia porządku obrad o dodatkowy punkt dot. zaopiniowania

projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałań  Przemocy

w Rodzinie na lata 2017-2020 – jako pkt „15j”.  W związku z brakiem innych zgłoszeń  dot.

porządku obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w Wniosku.



/ Wniosek stanowi Zał. Nr 4 do prot./

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję

o rozszerzeniu porządku obrad  o dodatkowy punkt pn.: „Zaopiniowanie

projektu uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu

Przeciwdziałań Przemocy w Rodzinie na lata 2017-2020 

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

- jako pkt „15j”

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły porządek obrad przy

uwzględnieniu w/w poprawki.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne podpunkty porządku obrad

otrzymały inną numerację.

1.Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Realizacja zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej – sprawozdanie

za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+.

4.  Informacja  na  temat  komunalnych  lokali  użytkowych  (sprzedaż,  najem,  zaległości

czynszowe).

5. Ocena funkcjonowania i perspektywy rozwoju Centrum Integracji Społecznej.

6. Oferta sportowo-rekreacyjna dla mieszkańców miasta na rok 2017 w oparciu o wnioski

z działalności MOSiR w roku 2016.

7.  Zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  odprowadzanie  ścieków  realizowane  przez  Zakład

Wodociągów i  Kanalizacji  w zakresie rzeczowo-finansowym dotyczące wykonania 2016 r.

i  zadań  planowanych  do  wykonania  w  2017  r.  Ocena  realizacji  inwestycji  liniowych

w mieście (wodociągi i kanalizacja).

8. Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2016 r. – budżet, kadra,

zamierzenia na 2017 rok.

9. Informacja o realizacji  w tym kosztach imprezy „Sylwester 2016”.

10.Oferta GCK dla dzieci,  młodzieży i  osób dorosłych. Harmonogram imprez,  planowane

projekty na 2017 rok. 

11.Sprawozdanie z działalności GCK za 2016 rok. 

12.Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2017 roku.



13.Analiza zaległości podatkowych za 2016 rok. 

14.Koncepcja działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na

lata 2014-2020. 

15.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i  najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

b)  przeprowadzenia  z  mieszkańcami  ulic:  M.  Buczka,  H.  Sawickiej  i  23-go  stycznia

w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych ulic; 

c)  projektu  dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  klas  dotyczących  gimnazjów  do

nowego ustroju szkolnego;

d) określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz przyznania liczby

punktów  poszczególnym  kryteriom  obowiązującym  na  drugim  etapie  postępowania

rekrutacyjnego i  w postępowaniu uzupełniającym do przedszkoli  publicznych i  oddziałów

przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie miasta Grajewo;

e)określenia  kryteriów  obowiązujących  w  postępowaniu  rekrutacyjnym  i  postępowaniu

uzupełniającym  do  klas  pierwszych  szkół  podstawowych  prowadzonych  przez  miasto

Grajewo  dla  kandydatów  zamieszkałych  poza  obwodem  oraz  określenia  dokumentów

niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów i przyznania poszczególnym kryteriom liczby

punktów; 

f) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i  zbiorowego odprowadzenia

ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 01.04.2017 r. do 31.03.2018 r.; 

g)  ustalenia  stawki  dotacji  przedmiotowej  udzielanej  Centrum  Integracji  Społecznej

w Grajewie w 2017 r.; 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027; 

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;

j) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałań Przemocy  w Rodzinie na lata 2017-2020. 

16.Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  wspólnego  posiedzenia  Komisji  Rady  Miasta.

17.Wolne wnioski i informacje. 

18.Zamknięcie posiedzenia. 

Ad  3  /-  Realizacja  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  i  systemu  pieczy

zastępczej – sprawozdanie za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+/

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Rada Miasta Grajewo 

-  referują:  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  pani  Teresa  Kalinowska-

Kakareko

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  pani  Teresie  Kalinowskiej

Kakareko- dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. 

Pani Teresa Kalinowska-Kakareko- Dyrektor MOPS 

Przedstawiła Informację na temat realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu

pieczy zastępczej – sprawozdanie za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował  za  przedstawienie  informacji,  po  czym zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  ktoś

chciałby  w tej sprawie zabrać głos?  W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie

w sprawie pozytywnego zaopiniowania przedstawionej Informacji.  

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji dotyczącej

realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej

– sprawozdanie za 2016r., w tym funkcjonowanie Programu 500+

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 4 /- Informacja na temat komunalnych lokali użytkowych     (sprzedaż, najem,

zaległości     czynszowe/.

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 6 do prot./

-  wnioskodawca  tematu:  Komisja  Gospodarki Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo,

- referują: Dyrektor Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych pani Marianna Haraś oraz

Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację punktu jak wyżej,  po czym głos oddał   sprawozdawcy tematu pani



Mariannie Haraś dyrektor Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w Grajewie.

Pani Mariannie Haraś - Dyrektor ZADM 

Pokrótce omówiła Informację o lokalach użytkowych będących w trwałym zarządzie ZADM

w Grajewie, w tym o stanie zadłużenia.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował  sprawozdawcy  za  przedstawienie  informacji  na  powyższy  temat,  po  czym

otworzył dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się  do zagadnienia będącego przedmiotem analizy. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

przedstawionej Informacji.  

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie Informacji  dot. komunalnych lokali użytkowych (sprzedaż,

najem, zaległości czynszowe)

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.).

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad  5/-  Ocena  funkcjonowania  i  perspektywy  rozwoju  Centrum  Integracji

Społecznej/.

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 7 do prot./

-  wnioskodawca  tematu:  Komisja  Gospodarki Przestrzennej  i  Komunalnej,  Ochrony

Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo,

- referują: Kierownik Centrum Integracji Społecznej w Grajewie  pani Izabela Randzio.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej,  po czym głos oddał  sprawozdawcy tematu - pani

Izabeli Randzio kierownik Centrum Integracji w Grajewie.

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Pokrótce  omówiła  Informację  dot.  funkcjonowania  Centrum  Integracji  Społecznej

w Grajewie za rok 2016 oraz perspektywy na rok 2017. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad



Podziękował sprawozdawcy za informację, po czym otworzył dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się  do zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Poprosiła o dostarczenie radnym informacji dot. wykonania przychodów i kosztów w 2016

roku ( CIS).

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Odpowiedziała, że jeszcze dzisiaj  taka informacja zostanie radnym przekazana w formie

pisemnej. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

przedstawionej Informacji.  

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie  Informacji o  funkcjonowaniu i perspektywach rozwoju Centrum

Integracji Społecznej

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad  6/-  Oferta  sportowo-rekreacyjna  dla  mieszkańców  miasta  na  rok  2017

w oparciu o wnioski z działalności MOSiR w roku 2016/. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 8 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny  Rady Miasta

Grajewo, 

- referują: Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  pan Marek Duchnowski.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał   sprawozdawcy  tematu  -

panu  Markowi  Duchnowskiemu  dyrektorowi  Miejskiego  Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji

w Grajewie

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR

Pokrótce omówił Informację dot. oferty sportowo-rekreacyjnej dla mieszkańców miasta na

rok 2017 w oparciu o wnioski z działalności MOSiR w roku 2016.



Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym otworzył dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się  do zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy za informację, po czym otworzył dyskusję. Po wyczerpaniu listy

mówców  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  przedstawionej

Informacji.  

 

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie przedstawionej Informacji dot.  oferty sportowo-rekreacyjnej dla

mieszkańców miasta na rok 2017 w oparciu o wnioski z działalności MOSiR

w roku 2016

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 8 /- Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2016

r. – budżet, kadra, zamierzenia na 2017 rok/.

/ Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny  Rady Miasta

Grajewo,

- referują: Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie pani Monika Kostrzewska.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał  sprawozdawcy tematu -pani

Monice Kostrzewskiej dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie.

Pani Monika Kostrzewska- Dyrektor MBP 

Przedstawiła  Informację  w  przedmiocie  działalności  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej

w Grajewie w 2016 roku- budżet, kadra, zamierzenia na 2017 rok.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował sprawozdawcy za informację, po czym otworzył dyskusję. Po wyczerpaniu listy

mówców  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego  zaopiniowania  przedstawionej



Informacji. 

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie Informacji dot.  działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej

w 2016 r. – budżet, kadra, zamierzenia na 2017 rok

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz. 10.10

ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.20.  Po przerwie wznowił obrady połączonych

komisji. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 9   /-   Informacja o realizacji  w tym kosztach imprezy „Sylwester 2016/

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 10 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny  Rady Miasta

Grajewo,

- referują: Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury pan Tomasz Dudziński.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał   sprawozdawcy  tematu  -

panu Tomaszowi Dudzińskiemu dyrektorowi Grajewskiemu Centrum Kultury.

Pan Tomasz Dudziński - Dyrektor GCK

Pokrótce omówił Informację o realizacji  w tym kosztach imprezy „Sylwester 2016

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym otworzył dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się  do zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po  wyczerpaniu  listy  mówców  zarządził  głosowanie  w  sprawie  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania przedstawionej Informacji.  

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie Informacji o realizacji  w tym kosztów imprezy „Sylwester 2016”

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)



Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad     10/   -    Oferta GCK dla dzieci, młodzieży i osób dorosłych. Harmonogram im-

prez,     planowane projekty na 2017 rok/.

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 11 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny  Rady Miasta

Grajewo,

- referują: Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury pan Tomasz Dudziński.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał   sprawozdawcy  tematu  -

panu Tomaszowi Dudzińskiemu dyrektorowi Grajewskiego Centrum Kultury.

Pan Tomasz Dudziński - Dyrektor GCK

Pokrótce  omówił  Informację  dot.  oferty  GCK  dla  dzieci,  młodzieży  i  osób  dorosłych.

Harmonogram imprez, planowane projekty na 2017 rok

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym otworzył dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się  do zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

przedstawionej Informacji.  

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie Informacji dot. oferty Grajewskiego Centrum Kultury dla dzieci,

młodzieży i osób dorosłych. Harmonogram imprez, planowane projekty na

2017 rok 

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad     11 /- Sprawozdanie z działalności GCK za 2016 rok/

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Sprawozdanie stanowi Zał. Nr 12 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny  Rady Miasta

Grajewo,

- referują: Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury pan Tomasz Dudziński.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał   sprawozdawcy  tematu  -

panu Tomaszowi Dudzińskiemu dyrektorowi Grajewskiego Centrum Kultury. 

Pan Tomasz Dudziński - Dyrektor GCK

Pokrótce omówił Informację dot. działalności GCK za 2016 rok.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym otworzył dyskusję. 

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

przedstawionej Informacji.  

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie Sprawozdania z działalności GCK za 2016 rok

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad12/-  Informacja  o  nieruchomościach  gruntowych  przeznaczonych  do

sprzedaży w 2017     roku/

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 13 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miasta 

- referują: Naczelnik Wydz. Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał   sprawozdawcy  tematu  -

Naczelnik Wydz. Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbiecie Kozłowskiej. 

Pani Elżbieta Kozłowska – Naczelnik WNP

Pokrótce  omówiła  Informację  o  nieruchomościach  gruntowych  przeznaczonych  do

sprzedaży w 2017 roku.



Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym otworzył dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

przedstawionej Informacji.  

Po przeprowadzaniu dyskusji Komisje wydały pozytywną opinię

w przedmiocie Informacji o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do

sprzedaży w 2017 roku.

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad     13   /-   Analiza zaległośc  i   podatkowych za 2016 rok/

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 14 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miasta 

- referują: Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał panu Dariuszowi Latarowskiemu

Burmistrzowi Miasta.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się zagadnienia będącego przedmiotem analizy.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie

pozytywnego zaopiniowania przedstawionej Informacji.  

 Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie analizy zaległości

podatkowych za 2016 rok

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad



Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad14/- Koncepcja działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii

Europejskiej na lata 2014-2020/

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 15 do prot./

- wnioskodawca tematu:  Rada Miasta 

- referują: Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków UM pan Tomasz Poniatowski 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  po  czym  głos  oddał  panu  Dariuszowi

Latarowskiemu Burmistrzowi Miasta.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się zagadnienia będącego przedmiotem analizy

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował za złożenie informacji, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby

w tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie

pozytywnego zaopiniowania przedstawionej Informacji.  

 Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji dot. koncepcji

działań miasta w świetle nowej perspektywy finansowej Unii Europejskiej na

lata 2014-2020

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0 -wstrz.)

Przewodnicząca Obrad zamknęła realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz. 11.55

ogłosiła przerwę w obradach, która trwała do godz. 12.15.  Po przerwie wznowiła obrady

połączonych komisji. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 15/Zaopiniowanie     projektów uchwał w sprawach/:

a) – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i

najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i  najemcami mającymi umowy zawarte na czas

oznaczony do 3 lat

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./

- projektodawca uchwały:  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski

- referują: Naczelnik Wydz. Nieruchomości i Planowania UM  pani Elżbieta Kozłowska

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w

tym punkcie zabrać głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

 Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawca-

mi i  najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat-

bez poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 1-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

b)  –  projekt  uchwały  w  sprawie  przeprowadzenia  z  mieszkańcami  ulic:  M.  Buczka,

H. Sawickiej i 23-go stycznia w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych

ulic; 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 17 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

- projektodawca uchwały:  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski

- referują: Naczelnik Wydz. Nieruchomości i Planowania UM  pani Elżbieta Kozłowska

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym głos  oddał  sprawozdawcy  tematu  pani

Elżbiecie Kozłowskiej naczelnik Wydz. Nieruchomości i Planowania UM.

Pani Elżbieta Kozłowska- Naczelnik WNP UM

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały: 

-  chodzi o ustawę z 1 kwietnia 2016 roku o zakazie propagowania komunizmu lub innego

ustroju totalitarnego przez nazwy budowli,  obiektów i urządzeń użyteczności publicznej.

Zgodnie  z  nią  z  przestrzeni  publicznej  w całym kraju  zniknąć  mają  jakiekolwiek  formy

gloryfikacji  słusznie  minionej  epoki  PRL-u,  wydarzeń,  dat  i  postaci  z  tym  systemem

związanych. Podobnie jak w innych polskich miastach, tak i  w Grajewie należy sprostać



wymogom ustawy i zmienić nazwy ulic, które nadane w minionej epoce, dziś z ustawą są

na bakier. By mieć jasne wytyczne, o które nazwy w przestrzeni miejskiej  chodzi Urząd

Miasta skonsultował te kwestie z Instytutem Pamięci Narodowej. Dzięki temu wiadomo już,

że zmieni  ć  trzeba nazwy ulic:  M.  Buczka,  H.  Sawickiej  oraz 23-go Stycznia.  Trwa zaś

weryfikacja  nazw: Krasickiego, Partyzantów, Robotniczej, Wyzwolenia oraz Parku Wolności.

Te  specjaliści  z  IPN-u  chcą  poprzedzić  swe  decyzje  analizą  starych  miejskich  uchwał,

których treść powinna zawierać motywację , uzasadnienie do nadania wtedy tychże nazw.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował  sprawozdawcy  za  przedstawienie  istoty  oraz  zakresu  merytorycznego  ww.

projektu uchwały, po czym otworzył dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się istoty procedowanego dokumentu.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad.

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

ww. projektu uchwały.  

Po przeprowadzeniu dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały

w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami ulic: M. Buczka, H. Sawickiej

i 23-go stycznia w mieście Grajewo konsultacji dotyczących zmiany nazw tych

ulic-bez poprawek;

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

c)  – projekt  uchwały w sprawie projektu dostosowania  sieci  szkół  podstawowych i  klas

dotyczących gimnazjów do nowego ustroju szkolnego;

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./

- projektodawca uchwały:  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty UM pani Julita Wiluk

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oddał sprawozdawcy tematu pani Julicie

Wiluk Głównemu Specjaliście ds Oświaty UM.



Pani Julita Wiluk  - Specjalista ds Oświaty UM               

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.  Poinformowałam,  że

przedmiotowa uchwała ma charakter intencyjny i jest podstawą do wystąpienia o opinię do

Podlaskiego Kuratora Oświaty  oraz  związków zawodowych.  Dodała,  że  niniejszy  projekt

uchwały  w  znaczący  sp0osób  nie  rożni  się  od  planu  sieci  dotychczasowych  szkół

podstawowych i gimnazjów. Jedyna różnica polega na ujęciu nowo powstałych ulic. Zostały

one ujęte w granicach obwodu Szkoły Podstawowej nr 4 w Grajewie.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował  sprawozdawcy  za  przedstawienie  istoty  oraz  zakresu  merytorycznego  ww.

projektu uchwały, po czym otworzył dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się do istoty i zakresu merytorycznego procedowanego dokumentu.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

ww. projektu uchwały.  

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gim-

nazjów do nowego ustroju szkolnego -bez poprawek;

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

d) – projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich

spełnianie  oraz  przyznania  liczby  punktów  poszczególnym  kryteriom  obowiązującym  na

drugim  etapie  postępowania  rekrutacyjnego  i  w  postępowaniu  uzupełniającym  do

przedszkoli  publicznych i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych na terenie

miasta Grajewo;

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 19 do prot./

- projektodawca uchwały:  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty UM pani Julita Wiluk



Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oddał sprawozdawcy tematu pani Julicie

Wiluk Głównemu Specjaliście ds Oświaty UM.

Pani Julita Wiluk  - Specjalista ds Oświaty UM               

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.  Poinformowała,  że

niniejszy projekt uchwały reguluje kwestie związane z rekrutacją do przedszkoli publicznych

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych., Dodała, że projekt ten zapewnia

jak  najpełniejszą  realizację  potrzeb  dziecka  i  jego  rodziny  oraz  lokalnych  potrzeb

społecznych.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Podziękował  sprawozdawcy  za  przedstawienie  istoty  oraz  zakresu  merytorycznego  ww.

projektu uchwały, po czym otworzył dyskusję.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się do istoty i zakresu merytorycznego procedowanego dokumentu.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

określenia kryteriów, dokumentów potwierdzających ich spełnianie oraz

przyznania liczby punktów poszczególnym kryteriom obowiązującym na drugim

etapie postępowania rekrutacyjnego i w postępowaniu uzupełniającym do

przedszkoli publicznych i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych

na terenie miasta Grajewo - bez poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

 Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

e)  –  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  kryteriów  obowiązujących  w  postępowaniu

rekrutacyjnym i  postępowaniu  uzupełniającym do  klas  pierwszych  szkół  podstawowych

prowadzonych przez miasto Grajewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem oraz

określenia  dokumentów  niezbędnych  do  potwierdzania  tych  kryteriów  i  przyznania

poszczególnym kryteriom liczby punktów; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 20 do prot./

- projektodawca uchwały :  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty UM pani Julita Wiluk

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oddał sprawozdawcy tematu pani Julicie

Wiluk Główny Specjaliście ds Oświaty UM.

Pani Julita Wiluk  - Specjalista ds Oświaty UM               

Omówiła  istotę  oraz  zakres  merytoryczny  ww.  projektu  uchwały.  Poinformowała,  że

niniejszy projekt uchwały reguluje kwestie związane z rekrutacją do klas pierwszych szkól

po9dstawowych w przypadku przyjęć na wolne miejsca dzieci spoza obwodu tych szkół.

Dodała, że  projekt ten zapewnia jak najpełniejszą realizację potrzeb dziecka i jego rodziny

oraz lokalnych potrzeb społecznych. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Pokrótce odniósł się do istoty i zakresu merytorycznego procedowanego dokumentu.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

ww. projektu uchwały. 

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

określenia kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym i

postępowaniu uzupełniającym do klas pierwszych szkół podstawowych prowa-

dzonych przez miasto Grajewo dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem

oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzania tych kryteriów

i przyznania poszczególnym kryteriom liczby punktów-bez poprawek; 

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

f) – projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i

zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 01.04.2017 r. do

31.03.2018 r.

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 21 do prot./



- projektodawca uchwały :  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski na wniosek Dyrektora

ZWiK 

- referują: Dyrektor ZWiK w Grajewie pan Grzegorz Purwin , Główna Księgowa ZWiK pani

Monika  Dziejma  oraz  Naczelnik  Wydz.  Gospodarki  Komunalnej  UM  pan  Bogdan

Wojsławowicz

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  oddał  sprawozdawcy  tematu  panu

Grzegorzowi Purwinowi dyrektorowi Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie. 

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. Poinformował, że projekt

uchwały  przewiduje  utrzymanie  wysokości  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę

i  zbiorowego  odprowadzenia  ścieków  na  terenie  miasta  na  okres  od  1.04.2017r.  do

31.03.2018r.

Następnie przedstawił aktualny stan zadłużenia Szpitala Ogólnego w Grajewie wobec ZwiK

- 153,285,87zł. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Zwrócił uwagę, że powyższy projekt uchwały, to uchwalenie „nowych-startych” wysokości

opłat. Dodał, że cieszy go, że Zakład tak skalkulował koszty, aby te opłaty nie wzrosły.

Następnie zwrócił się do dyrekcji ZWIK o:

-  przedstawienie  na  najbliższej  sesji  informacji  porównawczej  jak  wypadamy  z  tymi

stawkami na tle województwa podlaskiego oraz kraju,

- podjęcie działań mających na celu podpisanie porozumienia w kwestii warunków spłaty

zadłużenia Szpitala.

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

ww. projektu uchwały.  

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego

odprowadzenia ścieków na terenie miasta Grajewo na okres od 01.04.2017 r.

do 31.03.2018 r.-bez poprawek; 

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.  



g) – projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielanej Centrum

Integracji Społecznej w Grajewie w 2017 r.;

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 22 do prot./

- projektodawca uchwały:  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski na wniosek Kierownika

Centrum Integracji Społecznej w Grajewie

-  referują: Sekretarz  Miasta  pan  Ryszard  Wolwark  oraz  Kierownik  Centrum  Integracji

Społecznej pani Izabela Randzio

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  oddał  sprawozdawcy  tematu  panu

Ryszardowi Wolwarkowi Sekretarzowi miasta. 

Pan Ryszard Wolwark- Sekretarz Miasta 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Po wyczerpaniu listy mówców zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

ww. projektu uchwały.  

Po dyskusji Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielanej Centrum Integracji

Społecznej w Grajewie w 2017 r.- bez poprawek

( głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

h) -projekt uchwały w sprawie   zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo

na lata 2017 – 2027;

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 23 do prot./

- projektodawca uchwały :  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad



Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  oddał  sprawozdawcy  tematu  panu

Dariuszowi Latarowskiemu Burmistrzowi Miasta.                       

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz Miasta 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata

2017 – 2027- bez poprawek; 

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

i) – projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 24 do prot./

- projektodawca uchwały :  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  oddał  sprawozdawcy  tematu  panu

Dariuszowi Latarowskiemu Burmistrzowi Miasta.                       

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz Miasta 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok- bez poprawek

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

 Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.



j) – projekt uchwały w sprawie   przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałań Przemocy  w

Rodzinie na lata 2017-2020.   

 Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem  stanowi Zał. Nr 25 do prot./

- projektodawca uchwały :  Burmistrz Miasta pan Dariusz Latarowski na wniosek Dyrektora

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej

- referują: Dyrektor MOPS pani Teresa Kalinowska-Kakareko

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  głos  oddał  pani  Teresie  Kalinowskiej

-Kakareko dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie.

Pani Teresa Kalinowska- Kakareko- Dyrektor MOPS

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Poinformowała,  że  zadaniem  przedstawionego  Programu  jest  wprowadzenie  w  życie

szerokim spektrum działań mających na celu zarówno zwrócenie uwagi opinii publicznej na

zjawisko przemocy w rodzinie, jak i przeciwdziałanie jej poprzez udzielanie pomocy ofiarom

przemocy rodzinnej,a także podejmowanie odpowiednich działań wobec sprawców. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  innych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie

  przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2017-2020-bez poprawek.

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad  16/-    Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  wspólnego  posiedzenia  Komisji

Rady Miasta./ 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący O  brad

Procedurze  przyjęcia  poddał  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  połączonych  Komisji,

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.  

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 24/17 z dnia  27 stycznia



2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 20 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad.

Ad 17/- Wolne wnioski i informacje./

Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”. 

W  tym  punkcie  obrad  zaopiniowaniu  poddał  Wniosek  Zarządu  Powiatu  Grajewskiego

z  prośbą  o  dofinansowanie  w 2017  roku   w  50% zadania  inwestycyjnego  pod  nazwą

„ Przebudowa  chodników na ul. Przemysłowej  ( DP 1808B) w Grajewie, po stronie lewej,

od ul. Cmentarnej do ul. Elewatorskiej. Koszt szacunkowy zadania to 185 000,00 zł.

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 26 do prot./

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Powiedział, iż nie rozumie tego, że większość inwestycji  drogowych realizowanych przez

Powiat nadal ma się opierać na dofinansowaniu z budżetu miasta. Kontynuując wypowiedź

w  tym  temacie  zwrócił  uwagę,  że  Miasto  musi  skupić  się  na  własnych  zadaniach

inwestycyjnych. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK/ Radny Powiatu

Powiedział,  że  zgodnie z przyjętą przez Powiat zasadą współfinansowania inwestycji  na

terenach gmin jest przelicznik"złotówka za złotówkę".

Po dyskusji Komisje oddaliły Wniosek Zarządu  Powiatu Grajewskiego z prośbą

o dofinansowanie w 2017 roku  w 50% zadania inwestycyjnego pod nazwą

„ Przebudowa  chodników na ul. Przemysłowej  ( DP 1808B) w Grajewie,

po stronie lewej, od ul. Cmentarnej do ul. Elewatorskiej.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zawnioskował  o  podjecie  działań  mających  na  celu  ustalenie  właścicieli  nieruchomości

zobowiązanych do sprzątania terenu przy ul. 9.Puku   

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Ad  vocem  odpowiedział,  że  musi  zapoznać  się  ze  strukturą  własności,  po  czym

zaproponował w tej sprawie wizję lokalną w terenie. 

Pan Marcin Stuchła- Członek Komisji

Powiedział,  że  również  chciałby  uczestniczyć  w  tej  wizji  i  dlatego  poprosił



o powiadomienie go o terminie.      

Pan Wojciech Szczepan Formejster - Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

Zwrócił  się  z  zapytaniem,  czy  dysponujemy informacją  na  temat  wykorzystania  dotacji

z budżetu miasta która była przeznaczona na remont Oddziału Ginekologiczno-Położniczego

Szpitala Ogólnego w Grajewie?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że dysponujemy już sprawozdaniem z wykorzystania tej dotacji. Wypowiedź

w tym temacie obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Edward Boć- Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu...RM

Zwrócił się z zapytaniem kiedy rozpocznie się budowa chodników na os. Huta?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że zgodnie z harmonogramem. 

Ad 18/- Zamknięcie Obrad

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

W  związku  z  wyczerpaniem  wszystkich  tematów  objętych  porządkiem  posiedzenia

podziękował za udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                              Przewodniczący Obrad

                                                              / Przewodniczący Komisji Gospodarki... ....RM/

  

                                                                                  Andrzej Niewiarowski

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

  

                                                                               

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.
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